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Rok temu Hector Moreno, w tym Ante Coric, podoba jest też cena; młody

Chorwat został wczoraj pierwszym nabytkiem Giallorossich na nowy sezon.

Przy okazji podpisania umowy 21-latek udzielił wywiadu dla oficjalnej

strony klubu.

Dopiero co przybyłeś do Rzymu: pierwsze odczucia?

- Czuję się bardzo dobrze, znajduje się w jednym z największych europejskich

klubów i jestem naprawdę szczęśliwy.

Jak poszły negocjacje?

- Zrobiłem wszystko, aby móc tu przyjść.

Opiszesz swoje cechy?

- Lepiej jest mówić na boisku, inni powinni mówić jakiego typu graczem jestem.

W czym czujesz, że musisz się najbardziej poprawić?

- Aspektem, w którym muszę się najbardziej poprawić jest defensywa. Jest wiele

aspektów, ale pierwsze jest defensywa. 

Masz gracza, którym się inspirujesz czy którego najbardziej cenisz?

- Modric lub Totti, który tu grał. Teraz już nie gra, ale był jednym z najlepszych

piłkarzy na świecie.

Co myślisz o ostatnim sezonie rozegranym przez Giallorossich?

- Myślę, że to był niesamowity sezon dla Romy. Cieszę się bardzo, że tu jestem.

Który z graczy aktualnej kadry ci się podoba?

- Podoba mi się Dzeko, gdyż pochodzi z moich stron. Ale lubię też De Rossiego, El

Shaarawyego... lubię wszystkich takich graczy jak oni.

W przyszłym sezonie Roma zagra ponownie w Lidze Mistrzów: jakie emocje

da ci gra w tych rozgrywkach?

- Nie potrafię wyjaśnić. Mam tylko pragnienie startu, potem zobaczymy.

Słyszałeś kiedykolwiek jak mówi się o atmosferze, która panuje na

Olimpico i o kibicach Romy?

- W Chorwacji są bardzo znani. Wszyscy wiedzą, że kibice Giallorossich są najlepsi w
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Europie.

Przekaz dla nich?

- Chcę po prostu powiedzieć: Forza Roma!
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